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Protokół Nr XXIV/2012 

z sesji Rady Miasta Żagań z dnia 29 czerwca 2012 roku 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Obrady sesji otworzył Przewodniczący Daniel Marchewka o godz. 11.00. Stwierdził, że               

zgodnie  z listą obecności  w obradach uczestniczy  19 radnych co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 21 radnych stanowi kworum pozwalające na podejmowanie uchwał. 

Przewodniczący przywitał przybyłych radnych i gości (listy obecności stanowią załącznik 1 i 2 

do niniejszego protokołu) 

              Nieobecni Radni to Krystyna Jankowska i Tadeusz Wołoszyn 

           Obrady odbyły się w Sali Kurlandzkiej Pałacu Książęcego w Żaganiu. O terminie 

posiedzenia   radni zostali powiadomieni pisemnie, projekty uchwał przesłano wraz                   

z zawiadomieniem stanowiącym zał. Nr 3 do protokołu. 

 

2. Zmiany porządku obrad 

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie punktu 7. Wydanie Oświadczenia Rady 

Miasta Żagań – cz.I. Następnie przesunięcie punktów  7 i 8 na 8 i 9, a w punkcie 10. Umieścić 

Wystąpienie Prezesa MKS „Czarni-Arena” Żagań.  

Na wniosek Burmistrza zdjęcie punktu 10.4 porządku obrad tj. projekt uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Łużyckiego Związku Gmin. 

Następnie wprowadzenie do punktu 12. Podjęcie uchwał w sprawach następujących 

projektów: 

12.7 projektu uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania Klubu Radny „Nasze 

Miasto” do usunięcia naruszenia prawa w uchwałach Rady Miasta Żagań 

12.8. projektu uchwały w sprawie uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa     

i stwierdzenia nieważności Uchwały Rady Miasta Żagań Nr XII/104/2011 z dnia 28 

października 2011 roku w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 

prowadzone przez Gminę Żagań o statusie miejskim 

12.9 projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/52/2011 Rady Miasta Żagań z dnia 26 

maja 2011r w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 

prowadzone przez Gminę Żagań o statusie miejskim 

Oraz projekty uchwał o które wniósł Burmistrz w terminie ustawowym Przewodniczący 

zaproponował umieszczenie w następującej kolejności: 
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12.10- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Żagań           

o statusie miejskim   nieruchomości położonych na terenie miasta, stanowiących własność 

DRINGENBERG POLSKA sp. z o. o. w Żaganiu 

12.11- projekt uchwały w sprawie rozwiązania umów prawa użytkowania wieczystego gruntu 

12.12- projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Żagań do podjęcia działań 

w celu objęcia części gruntów położonych na terenie miasta Żagań o statusie miejskim, 

Kostrzyńsko-Słubicką Specjalną Strefą Ekonomiczną S.A. 

12.13- projekt uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Żagań o statusie miejskim w drodze 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa 

 Przewodniczący w dalszej części zaproponował umieszczenie w punkcie 14. (po zmianach) 

Wydanie Oświadczeń Rady Miasta Żagań c. II, wnioski i zapytania. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie: 

 Punktu 7. Wydanie Oświadczenia Rady Miasta Żagań – cz.I. 

„za” 17, „wstrzymało się” 2, „przeciw” 0 

 Punktu  10. Wystąpienie Prezesa MKS „Czarni-Arena” Żagań.  

„za” 17, „wstrzymało się” 2, „przeciw” 0 

Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany  Statutu Łużyckiego Związku Gmin. 

„za” 19 – jednogłośnie 

Wprowadzenie 

- do punktu 12.7 projektu uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania Klubu Radny 

„Nasze Miasto” do usunięcia naruszenia prawa w uchwałach Rady Miasta Żagań 

„za” 16, „wstrzymało się” 3, „przeciw” 0 

- do punktu 12.8. projektu uchwały w sprawie uwzględnienia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa i stwierdzenia nieważności Uchwały Rady Miasta Żagań Nr XII/104/2011      

z dnia 28 października 2011 roku w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne prowadzone przez Gminę Żagań o statusie miejskim 

„za” 19 – jednogłośnie 
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do punktu 12.9 projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/52/2011 Rady Miasta Żagań z 

dnia 26 maja 2011r w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 

prowadzone przez Gminę Żagań o statusie miejskim 

„za” 19 – jednogłośnie 

Projekty uchwał umieszczone w punktach 12.10,12.11, 12.12, 12.13, a wniesione przez Burmistrza w 

terminie ustawowym Przewodniczący wprowadził  automatycznie. 

Wprowadzenie  punktu 14. (po zmianach) Wydanie Oświadczeń Rady Miasta Żagań c. II,          

wnioski i zapytania. 

„za” 14, „wstrzymało się” 5, „przeciw” 0 

 

Wiceprzewodniczący Mirosław Ramza wniósł formalny wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektów 

uchwał umieszczonych w punktach 12.10, 12.11 i 12.12 i przeniesienie ich na następną sesję 

zwyczajną sesję Rady. 

Następnie głos w sprawie porządku obrad zabrał radny Stanisław Dziura. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad: 

 

Punktu 12.10- projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy 

Żagań o statusie miejskim   nieruchomości położonych na terenie miasta, stanowiących 

własność DRINGENBERG POLSKA sp. z o. o. w Żaganiu 

„za” 11 

Punktu 12.11- projektu uchwały w sprawie rozwiązania umów prawa użytkowania 

wieczystego gruntu 

Głos w dyskusji zabrał radny Dariusz Kudła. Wyjaśnień dla radnego udzieliła Pani Maria 

Wrońska – Radca Prawny. 

„za” 11, „wstrzymało się” 8 

Punktu 12.12- projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Żagań do 

podjęcia działań w celu objęcia części gruntów położonych na terenie miasta Żagań o statusie 

miejskim, Kostrzyńsko-Słubicką Specjalną Strefą Ekonomiczną S.A. 

„za” 11, „wstrzymało się” 6, „przeciw” 2 

W związku ze zdjęciem tych punktów projekt uchwały z punktu 12.13 zostaje umieszczony     

w punkcie 12.10. 

Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie porządku obrad w całości. 
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Głos zabrał radny Stanisław Dziura składając protest w imieniu „Naszego Miasta” i 

„Wspólnego Miasta”. Przewodniczący udzielił wyjaśnień oraz zaproponował wniesienie 

protestu na piśmie. Następnie na prośbę radnego Dariusza Kudły odczytał porządek obrad po 

zmianach.  

 

Głosowanie porządku obrad w całości 

„za” 11, „wstrzymało się” 8, „przeciw” 0 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Nie wniesiono uwag. Głosowanie – „za” 19 jednogłośnie 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Radny Antoni Budziłło zwrócił się  o wyjaśnienie niektórych zagadnień ujętych                   

w sprawozdaniu. Wyjaśnień udzielili  Z-ca Burmistrza Jerzy Bielawski, Naczelnik WGN          

Pan Mariusz Smolarczyk oraz Naczelnik WZP Pani Grażyna Niklewicz 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady między sesjami 

Pytań i uwag brak. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Pytań i uwag brak 

7. Wydanie Oświadczenia Rady Miasta Żagań – cz. I 

Oświadczenie Nr XXIV/1/2012 zobowiązujące Burmistrza Miasta Żagań do podjęcia 

kroków skutkujących przyznaniem rodzinom eksmitowanym z budynku przy ul. Buczka 15 

w Żaganiu lokali mieszkalnych z mieszkaniowego zasobu Gminy 

Przewodniczący przedstawił sprawę mieszkańców ul. Buczka 15. Głos zabrał radny 

Stanisław Dziura. Wyjaśnień udzielił Przewodniczący Rady. Poddał przyjęcie oświadczenia 

pod głosowanie. 

„za” 16, „wstrzymało się” 3, „przeciw”0 

8. Sprawozdania z działalności Komisji Rady 

Przewodniczący Komisji odczytali protokoły w następującej kolejności: 

Komisja Budżetu i Finansów 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty i Kultury. Pytań brak. 
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Komisja Rewizyjna. Pytań brak. 

Komisja Praworządności , Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego. Pytań brak. 

Komisja Gospodarki Miejskiej. Podjęto dyskusję. W dyskusji głos zabrali radny Zdzisław 

Opala, Pani Maria Wrońska-Radca Prawny, Naczelnik WGN Mariusz Smolarczyk oraz 

Przewodnicząca Komisji Halina Szyposz. 

9. Interpelacje 

Radny Zdzisław Opala wniósł o: 

- budowa chodnika od ul. Myśliwskiej do placu przed szkołą, wzdłuż bloku mieszkalnego 

- naprawa schodów i zrobienie zjazdu dla niepełnosprawnych i matek z wózkami . Jest to 

odcinek łączący ul. Paderewskiego z osiedlem przy ul. Nocznickiego. 

- wymiana nawierzchni betonowej na placu przy budynku 6 i 7 w Rynku 

- podjęcie rozmów z władzami miasta Żary by wspólnie wybudować ścieżkę rowerową 

łączącą Żary i Żagań 

- podjęcie interwencji u właściciela byłej kotłowni przy ul. Nocznickiego w celu 

zamurowania okien. 

Radny Henryk Sienkiewicz wniósł o: 

- przedstawienie Radzie informacji na piśmie w sprawie ukazujących się informacji o 

nierzetelności i złej kondycji finansowej  wykonawców prowadzących prace remontowe 

w Pałacu Książęcym 

- brak odpowiedzi na interpelacje w sprawie ul. Szkolnej i Wiejskiej 

- zalewanie ul. Konarskiego 

Radny Krystian Marchewka w imieniu mieszkańców ul. Bema 54-56B wniósł o                         

-udostępnienie informacji nt. projektowanej bądź zamówionej ilości energii cieplnej przez 

TBS od Spółki ECO 

- dlaczego TBS nie jest właścicielem węzła cieplnego znajdującego się w budynku tylko 

Spółka ECO, mimo, że zaciągnięty kredyt na budowę budynku mieszkańcy spłacają w 

ramach czynszu 

Wiceprzewodniczący Mirosław Ramza wniósł o: 

- przekazanie odpowiedzi na wcześniej składane interpelacje 

- zwrócił się z pytaniem czy Burmistrz Sławomir Kowal będzie uczestniczył w sesjach Rady 

Miasta? 

- wykaz rad nadzorczych Spółek miejskich, w których miast ma udziały 
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Radny Stanisław Dziura wniósł o : 

Rozliczenie dotacji LAM i Forum Perkusji. Zwrócił się do Przewodniczącego Rady                

o  opublicznienie dokumentów wymaganych przez Burmistrza i dokumentów 

przekazanych przez szefa Stowarzyszenia. Dokumenty winny zawierać opinię Radcy 

Prawnego. 

Radny Antoni Budziłło wniósł o: 

- zmiana organizacji ruchu na ul. Sportowej w związku z dewastacją ul. Findera 

- zalewanie drogi przy Kościele Garnizonowym 

- oświetlenie ul. Żelaznej w stronę Świętoszowa 

- pomalowanie linii środka jezdni i wstawienie słupków na poboczu na ul. Żelaznej w 

stronę Rudawicy 

Radna Halina Szyposz wniosła o wyjaśnienie odpłatnej oferty wakacyjnej przygotowanej 

przez dyrektora Centrum Kultury 

Radny Marian Świątek wniósł o utworzenie na ul. Łokietka drogi jednokierunkowej. 

Radny Dariusz Kudła wniósł o założenie progu zwalniającego na ul. Staszica i Wesołej 

Radny Andrzej Łukasiewicz wniósł o naprawę wiaty przystankowej na ul. Staszica. 

 

Przewodniczący udzielił głosu Panu Poprawskiemu który podziękował za wsparcie dla 

UKS Sobieski i na ręce Przewodniczącego wręczył statuetkę. 

 

10. Wystąpienie Prezesa Klubu MKS „Czarni-Arena” Żagań 

Prezes Woźniak poinformował o wykluczeniu Klubu z rozgrywek drugoligowych jak też 

przedstawił sytuację finansową Klubu. 

Przewodniczący Rady zaproponował spotkanie  Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, 

Oświaty i Kultury z Prezesem w sprawie opracowania programu naprawcze  dla Klubu. W 

dyskusji udział wzięli : Wiceprzewodniczący Mirosław Ramza, Prezes Woźniak, 

Wiceprzewodniczący Stanisław Piniuta, Dariusz Kudła, Zbigniew Białkowski oraz Z-ca 

Burmistrz Jerzy Bielawski. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. Jednocześnie poprosił o pozostanie na Sali 

radnych, Panią Skarbnik, Z-cę Burmistrza i Prezesa Woźniaka w celu omówienia zaistniałej 

sytuacji. 

Przerwa trwała od 12.37 do 13.37. Po przerwie obrady opuścił radny Rafał Goliczko. 
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Po przerwie Przewodniczący Rady przekazał stanowisko Rady w sprawie MKS „Czarni-

Arena” Żagań. 

11.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie miejskim, 

informacji o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego za 2011 rok, a 

także wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta Żagań 

• Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania budżetu za 2011 r, stanu mienia 

komunalnego oraz przedstawienie sprawozdania finansowego 

Pani Skarbnik Teresa Łapczyńska przedstawiła najważniejsze informacje z wykonania 

ubiegłorocznego budżetu. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

 

• Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2011r. 

Pani Skarbnik Teresa Łapczyńska odczytała opinię Składu Orzekającego RIO. Opinia 

stanowi załącznik do protokołu. 

• Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z rozpatrzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Żagań o statusie 

miejskim wraz z podjętymi przez Komisję uchwałami. 

Protokół odczytała Z-ca przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Pani Krystyna Hucał. 

Protokół stanowi załącznik do protokołu. 

• Odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żagań o udzielenie absolutorium dla Burmistrza 

Miasta z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok. 

Opinię Składu Orzekającego RIO przedstawiła pani Krystyna Hucał - Z-ca 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

• Przedstawienie opinii Komisji Rad 

Komisja Budżetu i Finansów – opinia pozytywna 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty i Kultury – przyjęto do wiadomości 

Komisja Praworządności , Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego- opinia pozytywna 

Komisja Gospodarki Miejskiej – przyjęto do wiadomości 

• Dyskusja 

Przewodniczący Rady przedstawił swoje stanowisko jako wprowadzenie do dyskusji. 
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W dyskusji  głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Mirosław Ramza, radny Zbigniew 

Białkowski i Henryk Sienkiewicz. 

12.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

12.1. Uchwała Nr XXIV/45/2012 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Żagań o 

statusie miejskim. 

Otwarto dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Głosowanie: „za” 18 – jednogłośnie 

 

 

12.2 Uchwała Nr XXIV/46/2012 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta 

Żagań za 2011 rok. 

Otwarto dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Głosowanie: „za” 18 – jednogłośnie 

Ogłoszono przerwę. Przerwa trwała 14.22-14.35 

 

12.3 Uchwała Nr XXIV/47/2012 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu budżetu gminy 

Otwarto dyskusję. Wiceprzewodniczący Mirosław Ramza wniósł formalny wniosek o 

zdjęcie z projektu uchwały kwoty 1.400.000 zł na podwyższenie kwoty kapitału 

zakładowego Spółki Pałac Książęcy. Głos w dyskusji zabrał radny Dariusz Kudła i Pani 

Maria Wrońska – Radca Prawny . 

Wyjaśnień co do zmian w projekcie uchwały udzielił Przewodniczący Rady  oraz Skarbnik 

Miasta. Przystąpiono do głosowania wniosku formalnego. 

„za” 10, „wstrzymało się” 0, „przeciw” 8 

  Opinie Komisji – pozytywne. Przystąpiono do głosowania uchwały w całości: 

 

„za” 17, „wstrzymało się” 1, „przeciw” 0 
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12.4 Uchwała Nr XXIV/48/2012 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Żagań o statusie miejskim 

Otwarto dyskusję. Dyskusji nie podjęto. Opinie Komisji pozytywne. Przystąpiono do 

głosowania: 

„za”- 18 jednogłośnie 

 

12.5 Uchwała Nr XXIV/49/2012  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Żagań o statusie miejskim wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste 

gruntu 

Otwarto dyskusję. Dyskusji nie podjęto. Opinie Komisji pozytywne. Przystąpiono do 

głosowania: 

„za”- 18 jednogłośnie 

 

12.6 Uchwała Nr XXIV/50/2012 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/7/2009 

Rady Miasta Żagań z dnia 22 stycznia 2009 r. w sprawie ustalenia zasad polityki 

czynszowej i warunków obniżenia czynszu 

Otwarto dyskusję. Dyskusji nie podjęto. Komisje przyjęły projekt do wiadomości. 

Wyjaśnień udzielił Naczelnik WGN Mariusz Smolarczyk. Przystąpiono do głosowania: 

„za”- 18 jednogłośnie 

 

12.7 Uchwała Nr XXIV/51/2012 w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania 

Klubu Radnych „Nasze Miasto” do usunięcia naruszenia prawa w uchwałach Rady 

Miasta Żagań 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. Komisje przyjęły projekt do 

wiadomości. Przystąpiono do głosowania: 

„za” 10, „wstrzymało się” 8, „przeciw” 0 
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 12.8  Uchwała Nr XXIV/52/2012 w sprawie uwzględnienia wezwania do usunięcia 

naruszenia              prawa i stwierdzenia nieważności Uchwały Rady Miasta Żagań Nr 

XII/104/2011 z dnia 28 października 2011 roku w sprawie opłat za świadczenia udzielane 

przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Żagań o statusie miejskim 

Otwarto dyskusję. Dyskusji nie podjęto. Przystąpiono do głosowania: 

„za”- 18 jednogłośnie 

 

 

12.9  Uchwała Nr XXIV/53/2012 zmieniająca Uchwałę Nr VIII/52/2011 Rady Miasta 

Żagań z dnia 26 maja 2011r w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne prowadzone przez Gminę Żagań o statusie miejskim 

Otwarto dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  Komisje przyjęły do wiadomości. 

Przystąpiono do głosowania: 

„za”- 18 jednogłośnie 

 

 

12.10 Uchwała Nr XXIV/54/2012 w sprawie nabycia przez Gminę Żagań o statusie 

miejskim w drodze darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa 

       Otwarto dyskusję. Dyskusji nie podjęto. Przystąpiono do głosowania: 

„za”- 18 jednogłośnie 

 

13.  Odpowiedzi na interpelacje 

Z-ca Burmistrza Jerzy Bielawski poinformował, że odpowiedzi na interpelacje zostaną 

przekazane pisemnie. Natomiast na część z nich odpowiedzi udzielił  Naczelnik WGN 

Mariusz Smolarczyk 

Poinformował radnego Mariana Świątka, że ul. Traugutta jest własnością MON i nie ma 

kompetencji do zmiany organizacji ruchu. 

Radnemu Antoniemu Budziłło wyjaśnił, że odwodnienie ul. Sosnowej przy Kościele 

Garnizonowym zostanie wykonane na etapie budowy kanalizacji na ul. Żarskiej. 

Co do artykułów wskazanych w interpelacji radnego Henryka Sienkiewicza nie może się 

odnieść ponieważ nie zna ich treści. Natomiast jeżeli chodzi o firmę INTEGER i jej 

inwestycje w Żaganiu to faktury płacone są na bieżąco. Wobec żadna firmy 
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podwykonawczej działającej w Żaganiu nie ma zaległości, ponieważ każda wystawiona 

przez firmę faktura ma cesję na podwykonawcę. 

 

Radna Halina Szyposz opuściła obrady. Kworum stanowi 17 radnych 

 

14.  Wydanie Oświadczeń Rady Miasta Żagań – cz. II, wnioski i zapytania 

Oświadczenie Nr XXIV/2/2012 zobowiązujące Burmistrza do przedłożenia Radzie Miasta 

Żagań projektu uchwały zmieniającej budżet w zakresie sfinansowania cyklu koncertów 

podczas tegorocznego Forum Perkusji. 

Wyjaśnienia złożył Wiceprzewodniczący Stanisław Piniuta. Głos w dyskusji zabrał 

Przewodniczący Rady, radny Stanisław Dziura oraz radny Zdzisław Opala. 

Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie oświadczenia. Podjęto głosowanie: 

„za” 17 – jednogłośnie 

 

Oświadczenie Nr XXIV/3/2012 o przeprowadzenie kontroli przez RIO w Zielonej Górze 

oraz Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych w Zielonej Górze w zakresie wyjaśnienia 

ewentualnych nieprawidłowości, związanych z wypłaceniem dodatku wyrównawczego 

dla nauczycieli żagańskich szkół za 2011 rok . 

Wyjaśnień udzielił Przewodniczący Rady i poddał oświadczenie pod głosowanie: 

„za” 9, „wstrzymało się” 1, „przeciw” 7 

 

Oświadczenie Nr XXIV/4/2012 w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie 

dokapitalizowania spółki Pałac Książęcy. 

Wiceprzewodniczący Mirosław Ramza złożył wniosek formalny o zwrot przez Spółkę PK 

różnicy środków finansowych pomiędzy planem poszczególnych rodzajów wydatków,       

a ich wykonaniem. 

W dyskusji głos zabrali: radny Stanisław Dziura, Przewodniczący Daniel Marchewka, Z-ca 

Burmistrza Jerzy Bielawski, radny Dariusz Kudła, Sekretarz Miasta Magdalena 

Wiadomska-Łażewska, Prezes Pałacu Książęcego Henryk Dawidczyk, Skarbnik Miasta 

Teresa Łapczyńska oraz Wiceprzewodniczący Mirosław Ramza. 

Oświadczenie poddano pod głosowanie: 

„za” 9, „wstrzymało się” 0, „przeciw” 8 
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Oświadczenie Nr XXIV/5/2012 zobowiązujące Komisję Rewizyjną RM do szczegółowego 

rozliczenia imprez zorganizowanych przez Centrum Kultury w Żaganiu, wskazanych 

podczas sesji 18 maja 2012r. Przewodniczący Rady przekazał ustnie. 

Oświadczenie poddano pod głosowanie: 

„za” 9, „wstrzymało się” 0, „przeciw” 8 

 

15.  Sprawy organizacyjne 

Radny Piotr Łoś złożył wniosek, aby na posiedzeniach Komisji obecni byli autorzy 

projektów uchwał. Wniosek poddano pod głosowanie: 

„za” 17 jednogłośnie 

Z-ca Burmistrza Jerzy Bielawski poprosił o przekazywanie treści oświadczeń przed sesją. 

Radny Piotr Łoś złożył wniosek o zmianę godziny rozpoczęcia sesji. 

Radny Henryk Sienkiewicz złożył kontrwniosek  do wniosku radnego P.Łosia. 

Radny Dariusz Kudła zwrócił uwagę, aby terminy sesji nie kolidowały np. z terminem 

zakończenia roku szkolnego. 

Pani Skarbnik Teresa Łapczyńska poinformowała o szkoleniu dla radnych nt. sposobu 

konstruowania budżetu. 

16.  Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie sesji o godz. 15.42. 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie CD. 

 

 

 

Protokołowała: Dorota Paluch 

  

 


